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5. Beszámoló a 2020. évi sportágfejlesztési és szponzorációs 

programjáról 

 

Sportágfejlesztés 

• Iskolai curling program folytatása a 2019/2020. évi tanévben is. 2020-ban 3 különböző 

iskola, 4 csoporttal járt curling foglalkozásra heti rendszerességgel. A 2020. évi Ifjúsági 

Országos Csapatbajnokság tavasszal elmaradt. 2020. őszén Deák Györggyel a 

Ferencvárosi Sportiskolával folytattunk tárgyalásokat, ők több osztállyal 

csatlakoznának a programunkhoz 2021. tavaszán. 

 

• Nyílt napokat a 2019/2020. évi szezonban a Kamaraerdei pályával közösen szerveztük 

és szervezzük meg a 2020/2021. évi szezonban is. Az idei szezon őszére tervezett 3 nyílt 

nap közül egy került megtartása, alacsony részvételi szám mellett. 

 

• Kitelepülős programjaink közül is számos nagy rendezvény elmaradt, melyen a curling 

részt szokott venni. (Válassz Sportot Újbudán, BeActive Night, Családi 

Mozgásfesztivál). Amire ki tudtunk települni az a FitBalance Kids, valamint a Papp 

László arénában megrendezésre kerülő FitBalance. 

 

• 2020. tavaszán Makón vettünk részt sportágfejlesztési céllal, hogy növeljük vidéki 

tömegbázisaink számát és Budapesten kívül is ismerkedjenek meg minél többen a 

sportággal. Sátoraljaújhelyi sport iskola azóta csatlakozott is hozzánk, mint 

tagegyesület. Makó jelenleg folyamatban van. 

 

• A Szövetség által 2020-ban beszerzett eszközök közül a legjelentősebb az új kőszett, 

melyet 2020. október 1-től vettek használatban a játékosok. Az új kőszett megérkezése 

lehetőséget nyit arra, hogy az újonnan bekapcsolódó vidéki egyesületeink számára is 

biztosítsunk köveket (Sátoraljaújhelyen a kövek mellett, már a házak is lejutottak, míg 

Makón ez a belépéstől függ). Kőszetten túl, 2020 őszén seprűfej rendelési lehetőséget 

is meghirdettünk, ahol a játékosok által kért számon felül, jó pár új, jó minőségű fejet is 

beszereztünk. 

 

• 2020-ban tervezett Hunguest-MOB pályázaton elnyert összetett szakember képzési 

program elhalasztása 2021. tavaszára. 

 

A 2020-as rendkívüli év, sportágfejlesztés szempontjából is nehéz helyzetet teremtett, 

melyekből igyekeztünk megvalósítani amennyit csak tudunk, több esetben a járványügyi 

korlátozásokat betartva. Sportágfejlesztésen túl szponzorációs tárgyalásokra a megváltozott 

körülmények között nem volt lehetőségünk.  

 

Kiss Bálint 

2020. november 17. 


